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Geachte Gemeenteraad , hierbij wil ik mijn zienswijze met u delen inzake het bestemmingsplan 

wijziging : buitengebied – Eexterkoele en hondsrug . 

Ik zou u in overweging willen geven om in het kader van dit plan de Schaapdijk in zijn geheel  te 

verharden .Op dit moment is het eerste en laatste gedeelte verhard ,er mist nog een stuk verharding 

van ongeveer  500 meter in het midden van deze weg . Het verharden van de gehele Schaapdijk lost 

in mijn ogen meerder problemen op . 

 

1-Het parkeer probleem van camping de hondsrug ,in de maande Juni ,Juli en Augustus word er door 

 te weinig  parkeergelegenheid , voor bezoekers op de camping , in de weekends , zaterdag en 

zondag aan beide  zijden van de annerweg  geparkeerd .Het staat dan aan twee kanten mudvol 

auto,s wat regelmatig tot gevaarlijke situaties lijd , mensen die plotseling tussen de auto,s opduiken , 

bussen,vrachtauto,s  en landbouw verkeer   dat er nauwelijks doorkan . 

Staan ook regelmatig caravans te wachten tot ze de camping op kunnen wat weer tot file lijd. 

Als de schaapdijk verhard word , zou  de camping  halverwege de Schaapdijk een tweede ingang 

kunnen creeren met een grote  parkeerplaats om de problemen aan de annerweg op te lossen . 

Bijkomend voordeel is ,als er een ingang in het midden van de camping komt ,dat bij een eventuele 

calamiteit (brand ,medische noodzaak )dat de hulpdiensten veel sneller ter plaatse kunnen zijn . 

De brandweer en ambulance zijn gestationeerd aan de spijkerboordijk in Annen als er een calamiteit  

op de camping plaats vind(zomers met 3000 bewoners) kunnen zij via de hullen en de schaapdijk 

minuten eerder ter plaatse zijn dan via de kruisstraat ,annerweg en dan via de huidige ingang van de 

camping ,zeker als ze op het gedeelte moeten zijn wat nu in beeld is voor uitbreiding . 

 

2-Als de camping word uitgebreid en permanente bewoning op de E-koele word toegestaan neemt 

de verkeersdruk toe .veel van dit verkeer moet  via de Hullen en dwars door  het dorp Annen naar de 

N34 ( route Groningen en het westen) . 

Hier komt nog het verkeer van camping  t, wit bij (37 plaatsen, zomers veelal permanent bewoond ). 

Als de Schaapdijk word verhard zal veel van dit verkeer er voor kiezen om via de schaapdijk en de 

annerweg naar de N34 te rijden en hoeven ze niet door Annen . 

Hiermee bespaart u Annen  veel verkeer dat dwars door het dorp rijd en dan met name in de spits ,in 

de spits gaat er toch al veel verkeer door Annen vanaf Veendam e,o . 

  

3-Naast de Schaapdijk ligt een verhard fietspad ,doordat de zandweg slecht is gaan veel 

automobilisten via dit fietspad . Er liggen wel boomstammen om dit onmogelijk te maken maar dit 

werkt niet afdoende .  Dit is heel vervelend voor fietsers plus dat het fietspad kapot gereden word . 

Als de Schaapdijk geheel word verhard is dit probleem  ook opgelost . 

 

Met vriendelijke groet  

  

 

 

 

 

 




